
 

 

 
 
 
 
 

Skovvangskolen 

Bestyrelsesmøde 

Onsdag, 2023-08-23, kl. 17.15-19.00 

 

2023-F-1 Referat 

 

2023-F-1-0 Dagsorden for dette møde, kort 

mundtlig gennemgang mv. 

  17.15 

   

 

2023-F-1-1 2023-24, konstituering 

Valg af forperson og næstforperson. 

Gennemgang og drøftelse mødeforretningsorden. 

Drøftelse af evt. kontaktpersoner til 

klasseforældreråd. 

Målet er at vælge forperson og 

næstforperson. 

17.20 

 På grund af tre afbud fra forældrerepræsentanterne udsættes konstitueringen til næste møde 

i oktober. 

Bestyrelsen bad Søren om at stå for dagsordenen til næste bestyrelsesmøde d. 04.10.23 

   

2023-F-1-2 2023-2024, nyt skoleår, skolestart 

Søren og Frank orienterer, herunder om skolens 

pædagogiske udviklingsfokus (mellemformer, 

sproglig udvikling, Play@Heart mv.). 

Målet er at opnå orientering herom. 17.40 

  Frank og Søren orienterede om skolens fokusområder til kommende skoleår: 

Titel Indhold Økonomi 

Erasmus-akkreditering Udveksling af 8. årgang 140.000 kr.  
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Jean-Monet Valgfag Teaching EU 
 

Therese Pedersens fond Studietur til Bruxelles for Teaching EU 42.000 kr.  

Going Green with robotics Valgfag – Nordplus med udveksling 60.000 kr.  

Sammen om læsning Udvikling og fastholdelse af 

læsemotivation gennem uddannelse af 

læseguides 

102.000 kr.  

Målbaserede 

interventioner til udvikling 

af mundtlighed 

NCFF – afprøvning af co-teaching 

metoder i tysk og fransk 

130.000 kr.  

Det sprogvenlige PLC/ 

Languagefriendly schools  

Afprøvning af nye metoder til at arbejde 

med forskellige sprog/udnyttelse af 

elevernes sproglige ressourcer 

50.000 kr.  

NOBE Unge og medier 
 

Mellemformer Afprøvning af nye metoder: 

- ITS 

- ELLE 

- Voice and choice 

- Det nære undervisningsmiljø 

130.000 

(2023), 

170.000 kr. 

(2024) 

Play@heart Afprøvning af legende tilgange og 

teknologiforstået 

0,9 stilling 

 

 

 

  

Søren og Frank fortalte, at der i forhold til Mellemformer har været kørt en proces, hvor 

medarbejderne har haft en stor rolle i at definere og prioritere.  

 

Trine gav udtryk for, at det kan være en modsætning, når elever f.eks. i indskolingen har 

haft en lærer, der rigtig meget har brugt legende tilgange, men så får en medarbejder, der 

måske ikke er fokuseret herpå. Det er vigtigt, at der er fokus på overgangen mellem fase 

1 og fase 2 i forhold til at bruge de legende tilgange.  
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2023-F-1-3 Kvalitetsopfølgning og læringssamtaler  

Søren orienterer om seneste udmelding fra B&U 

forvaltningen. 

Målet er at fastholde opmærksomhed 

herom. 

18.20 

  Søren fortalte, at der er holdt en læringssamtale i foråret. Den planlagte opfølgende samtale i 

efteråret er blevet aflyst, da der er mandefald blandt Børn- og Ungecheferne.  

Forventningen er, at skolebestyrelsen deltager i et af de to årlige læringssamtaler.  

  

2023-F-1-4 Økonomi, aktuelle nøgletal 

Søren orienterer. 

 

Målet er at fastholde og kvalificere 

arbejdet vedr. en sund og god økonomi 

18.30 

  Søren fortalte, at målsætningen fortsat er et budgetteret underskud på 0,2 mio. kr.  

I bilaget, der er sendt ud, er underskuddet større, hvilket bl.a. skyldes, at der ikke er påført 

en række refusioner. Budgettet presses også af, at vi i forbindelse med reduktionen i 

specialklasserne ikke er tilsvarende fuldt reducereret personalet.  

SFO har fortsat et akkumuleret overskud.  

 

2023-F-1-5 Byggeprojekter 

Søren orienterer. 

Målet er at opnå orientering herom. 18.40 

  Der forventes første spadestik til nybyggeriet d. 31. oktober.  

I forhold til det store byggeprojekt, så er der et yderligere økonomisk råderum, hvor der vil 

blive set på anretterkøkken, glaskorridor ml. Skovhuset og 0. klassesgangen,  

 

Trine Nørgaard spurgte ind til, hvorvidt der er tænkt planter m.m. i indemiljøet, hvilket kan 

være med til at understøtte børnenes trivsel.  

 

Udemiljøet ved tandlægegangen står snart færdig. 

   

2023-F-1-6 2023-2024, planlægning 

Drøftelse af emner herunder nedsættelse af evt. 

udvalg, temamøder mv. 

Gennemgang af møde-årsplan 

Målet er at planlægge 

skolebestyrelsens arbejde i skoleåret 

23-24 

18.45 

  Punktet kobler sig op på konstituering og mødeforretningsdagsorden, - det kommer derfor 

også på dagsordenen til næste møde. 

Skolens ledelse opfordrer til, at skolebestyrelsen genbesøger retningslinjerne for mobiler og 

digital dannelse i forhold til sociale medier. 

De to næste bestyrelsesmøder er: onsdag d. 4.10 og d. 6.12 

   

ooo --- 000 --- ooo 
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Afrundende 

bemærkninger 

Forældrerepræsentanter, Trine Nørgaard, Kathryn Nielsen, Trine Henriksen, Heidi 

Johannsen 

Medarbejderrepræsentanter, Mads Vejlgaard,  

Ledelsesrepræsentanter, Søren Hildebrand, Frank Hansen 

Afbud, Eglé Zaikauskaite, Louise Bro, Bjarke Carstensen og Reza Karimi 

 

 


